
ΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ  
      

Π  Ρ  Α  Κ  Τ  Ι  Κ  Ο 
 

Τακτικής Συνεδρίασης με αριθμό  32/14.9.2010 
Της Διοικούσας Επιτροπής του Τ.Ε.Ε. 

 
                                                 ΩΡΑ  ΕΝΑΡΞΗΣ  : 19.00 
                                                ΩΡΑ  ΛΗΞΗΣ       :  21.30 
 

 
 

  ΧΡΟΝΟΣ 
ΠΡΟΣΕ-
ΛΕΥΣΗΣ 

ΧΡΟΝΟΣ 
ΑΠΟΧΩ-
ΡΗΣΗΣ 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ : Χρήστος Σπίρτζης Πρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σωκράτης Αλεξιάδης Α΄ Αντιπρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Θεόδωρος Σεραφίδης Β΄ Αντιπρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Αντώνιος Πρωτονοτάριος Γενικός Γραμματέας ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Κωνσταντίνος Κουρνιώτης Αναπλ. Γεν. Γραμματέας ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Γρηγόριος Γρηγοριάδης Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Ηρακλής Δρούλιας Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σπυρίδων Ζαννιάς Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Νικόλαος Μήλης Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Αθανάσιος Μπούμης Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Ιωάννης Παπαδόπουλος Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Δημήτριος Πετρόπουλος Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Ευστάθιος Τσέγκος Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Ιωάννης Φούρκας Μέλος ΕΝΑΡΞΗ 19.15 

     

ΑΠΟΝΤΕΣ : Κωνσταντίνος Μακέδος Μέλος   

     

     

Παρίστανται από  
το Προεδρείο της 
Αντιπροσωπείας 
ΤΕΕ 

Ιωάννης Θεοδωράκης 
Παρασκευή Μπάτσου 
Μάρκος Σιούνας 

Πρόεδρος 
Α΄ Αντιπρόεδρος 
Αναπλ. Γεν. Γραμματέας 
 

ΕΝΑΡΞΗ 
ΕΝΑΡΞΗ 
ΕΝΑΡΞΗ 

 

ΛΗΞΗ 
ΛΗΞΗ 
ΛΗΞΗ 

 
 

Παρίστανται από τη προηγούμενη Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. οι : Ιωάννης Αλαβάνος, Εμμανουήλ 
Δρακάκης, Αθανάσιος Σαφάκας και Νικόλαος Ταχιάος.   
Παρίσταται επίσης  η κ. Δήμητρα Κανέλλου, Γενική Διευθύντρια Τ.Ε.Ε.  

                                     
 
Γραμματέας :  ο Θεμ. Λιαραμάντζας, υπάλληλος Τ.Ε.Ε.  
 

 
ΕΝΑΡΞΗ 

 
ΛΗΞΗ 
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ΗΜΕΡΗΣΙΑ   ΔΙΑΤΑΞΗ 
 
 

Ενημέρωση 
 
 
 
 
 
Απόφ. Α1/Σ32/2010   Κάλυψη εξόδων μετακίνησης Μελών Δ.Ε. 
 Η Δ. Ε., αποφασίζει όπως ο Κωνσταντίνος Μακέδος Μέλος της, 

μετακινείται με έξοδα (μετακίνηση, διαμονή και εκτός έδρας 
αποζημίωση) του Τ.Ε.Ε., τα οποία θα καταβάλλονται από την Πάγια 
Προκαταβολή του Τ.Ε.Ε., από τη Θεσσαλονίκη, όπου διαμένει μόνιμα, 
στην Αθήνα και αντίστροφα, για τη συμμετοχή του στις συνεδριάσεις 
και τις εργασίες της Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. 

 
Θέμα. Ι/Σ32/2010 Ενημέρωση  
 Ο παριστάμενος τ.Πρόεδρος Τ.Ε.Ε. Ιωάννης Αλαβάνος συγχαίρει το 

προεδρείο και τα μέλη της Δ.Ε.του Τ.Ε.Ε. για την εκλογή τους και 
αναφέρεται σε εκκρεμή θέματα της απελθούσας Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. και 
σε θέματα που ο ίδιος θεωρεί σημαντικά και πρέπει να ασχοληθεί η 
νέα Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε..Τα θέματα αυτά είναι:       
- Μελέτες έργων του Δημοσίου με τα νομοσχέδια που έχουν 

κατατεθεί. 
- Αμοιβές μελετών και επιβλέψεων Ιδιωτικών Έργων και η εμπλοκή  

στο θέμα αυτό της Επιτροπής Ανταγωνισμού, στην οποία ήδη 
κατατέθηκε υπόμνημα (η εισήγηση είχε διανεμηθεί στα μέλη της 
προηγούμενης Διοικούσας Επιτροπής). 

-  3 οδηγίες της Ευρωπαϊκής Ένωσης που αποφασίσθηκαν, 
διαμορφώνονται και θα υλοποιηθούν σχετικά με την επέκταση του 
προγράμματος αμοιβών – ανεξάρτητα του τι θα γίνει με το 
άνοιγμα του επαγγέλματος των Μηχανικών, που σημαίνει 
κατάργηση, μείωση ή τίποτα στα κατώτατα όρια αμοιβών. 

- Το Πρόγραμμα Αμοιβών πρέπει να περιλαμβάνει όλες τις δράσεις 
των Μηχανικών που δεν υπόκεινται σε προσδιορισμό από κάποια 
άλλη δημόσια αρχή.  

- Άνοιγμα των κλειστών επαγγελμάτων. 
- Επαγγελματικά δικαιώματα των αποφοίτων Τ.Ε.Ι. και όχι μόνο, 

κυρίως όμως των Τ.Ε.Ι. και περίγραμμα των επαγγελματικών 
δικαιωμάτων όλων των τεχνικών (ο υφυπουργός Παιδείας, Δια 
Βίου Μάθησης & Θρησκευμάτων κ. Πανάρετος, έστειλε 
υπογεγραμμένα τα Προεδρικά Διατάγματα, οι συναρμόδιοι όμως 
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Υπουργοί των νέων Υπουργείων δεν τα υπογράφουν αμέσως 
καθώς χρειάζονται ένα διάστημα να τα μελετήσουν). 

- Ασφαλιστικό. Πρέπει να εξηγηθεί και να αναλυθεί πολύ καλά το τι 
ακριβώς προβλέπει το ασφαλιστικό που πέρασε και ποια είναι τα 
ανοιχτά του σημεία. 

- Φορολογικό, θέμα στο οποίο υπάρχουν πολλά ανοιχτά σημεία. 
- Αυθαίρετη δόμηση, ημιυπαίθριοι χώροι, χωροταξικά – 

πολεοδομικά, θέματα που πρέπει να δοθεί τεράστια βαρύτητα. 
- ΚΕΝΑΚ, Ενεργειακοί Επιθεωρητές, ενεργειακές παρεμβάσεις σε 

κτίρια δημόσια, ιδιωτικά και τοπικής αυτοδιοίκησης. 
- Αξιοποίηση Πόρων ΤΣΜΕΔΕ. 
- Ο ρόλος των υπηρεσιών του Τ.Ε.Ε. που στο μεγάλο τους βαθμό 

είναι πολύ καλές, συγκρινόμενες με άλλες υπηρεσίες, στη χάραξη 
της πολιτικής και συνέχειας του Τ.Ε.Ε. και στην ενημέρωση των 
Μηχανικών, με αξιοποίηση της συνέχειάς τους. 

- Ψηφιοποίηση του Μητρώου του Τ.Ε.Ε., πρόγραμμα της οποίας 
έχει κατατεθεί στην Κοινωνία της Πληροφορίας και χρειάζεται 
προσπάθεια να γίνει αποδεκτό. 

- Συγκρότηση Πειθαρχικών Συμβουλίων και νομοθέτηση των 
διατάξεων που έχει αποφασίσει η Αντιπροσωπεία του Τ.Ε.Ε. 

- Πραγματογνωμοσύνες, να ολοκληρωθούν όσες προτάσεις δεν 
υλοποιήθηκαν. 

- Πρόβλημα Συμβασιούχων που πληρώνονται με Ομάδες Εργασίας. 
Παραμένει ένα πολύ δύσκολο πρόβλημα σε σχέση με το νομικό 
καθεστώς που υπάρχει. 

- Κτιριοδομικό πρόγραμμα του Τ.Ε.Ε.  (Έχει προχωρήσει η 
ανταλλαγή της Χαρ. Τρικούπη με τη Λεωφ. Αλεξάνδρας με το 
Υπουργείο Πολιτισμού σε συνεργασία και με το ΥΠΕΚΑ και το 
ρυθμιστικό σχέδιο της Αθήνας. Σοβαρό πρόβλημα έχει 
παρουσιαστεί με την απόφαση που πήρε ο Δήμος Αμαρουσίου να 
γίνει πολιτιστικό κέντρο του Δήμου το οικόπεδο του Τ.Ε.Ε. στο 
Μαρούσι.). 

- Συνέχιση συνεργασίας με πολύ σημαντικό τρόπο με τους άλλους 
επιστημονικούς φορείς. 

- Συνεργασία με τις πολυτεχνικές σχολές, η οποία είναι πολύ 
συστηματική και έχει αποδώσει. 

- Συνεργασία με τις επιχειρήσεις δομικών υλικών. 
- Ομάδα μελετών των οικονομολόγων που βοηθά το Τ.Ε.Ε., ίσως σε 

μια πιο μακροπρόθεσμη λογική να πρέπει να συνεχίσει να υπάρχει. 
- Το ΙΕΚΕΜ Τ.Ε.Ε. Α.Ε., τα θέματα του οποίου θα συζητούνται υπό 

τύπον γενικής συνέλευσης. 
- Η Έκθεση και το Συνέδριο HELECO αν θα γίνει με τη μορφή που 

είχε συζητηθεί στην τελευταία Διοικούσα όχι με χρήματα του 
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Τ.Ε.Ε. αλλά θα αναλάβει κάποιος σπόνσορας το κόστος της 
εκδήλωσης. 

- Θέματα δραστηριοτήτων όπως οδική ασφάλεια. 
- ΕΠΑΝΤΥΚ. 
- Λειτουργία της αίθουσας εκδηλώσεων, για την οποία θα πρέπει να 

υπάρξει κάποιος κανονισμός λειτουργίας και αντιμετώπισης ώστε 
και να είναι ελεύθερη σε εκδηλώσεις και να παραμείνει στο 
επίπεδο που είναι αυτή τη στιγμή, δηλαδή καινούργια. 

 
Στη συνέχεια πήραν το λόγο κατά σειρά οι Εμμανουήλ Δρακάκης 
τ.Α’Αντιπρόεδρος της Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε., Νικόλαος Ταχιάος και 
Αθανάσιος Σαφάκας, τ. Μέλη Δ.Ε., οι οποίοι ευχήθηκαν και αυτοί 
στον Πρόεδρο, τα υπόλοιπα Μέλη του Προεδρείου και τα Μέλη 
της Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. καλή επιτυχία στο έργο τους. 
 

 Ο Πρόεδρος του Τ.Ε.Ε. Χρήστος Σπίρτζης αναφερόμενος  στους 
προηγούμενους ομιλητές τόνισε το αίσθημα ευθύνης που έχει 
έναντι των Μελών του Τ.Ε.Ε. και ότι στόχος της  νέας Δ.Ε. του 
Τ.Ε.Ε. πρέπει να είναι η ενεργοποίηση όσο δυνατόν περισσότερων 
Διπλωματούχων στη δουλειά του Τ.Ε.Ε. 

 
 Επίσης ο Πρόεδρος Τ.Ε.Ε. Χρήστος Σπίρτζης ενημέρωσε τη Δ.Ε. 

ότι: 
- οι συνεδριάσεις θα γίνονται κάθε Τρίτη και ώρα 6 μ.μ., εφ’όσον 

δεν αποφασισθεί κάτι διαφορετικό 
- θα υποβάλει εισήγηση για τις αρμοδιότητες των μελών της Δ.Ε. 

του Τ.Ε.Ε. και του Προεδρείου της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε. 
που θα αντιστοιχίζονται με τα υπουργεία. 

- Για τις Μόνιμες Επιτροπές του Τ.Ε.Ε. θα προταθεί αντιστοίχιση με 
τις γενικές γραμματείες των υπουργείων, ώστε τα θέματα που θα 
απασχολούν τις Μόνιμες Επιτροπές, να επεξεργάζονται στη 
συνέχεια από τις επιτροπές της Αντιπροσωπείας του Τ.Ε.Ε., με 
αντιστοίχιση των ΚΤΕ της Βουλής 

- έχει εγκριθεί συγχρηματοδοτούμενο έργο με φορείς υλοποίησης το 
Τ.Ε.Ε. και το Δημόκριτο για την τηλεκπαίδευση των Μηχανικών, 
το οποίο μόλις εφαρμοσθεί θα δώσει τη δυνατότητα 
τηλεδιάσκεψης και με τα περιφερειακά τμήματα, γεγονός που θα 
επιφέρει οικονομία,ταχύτητα και αποτελεσματικότητα 

- οι συνεδριάσεις της Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. θα χωρισθούν σε συνεδριάσεις 
που θα ασχολούνται με πολιτικοσυνδικαλιστικά θέματα και 
συνεδριάσεις που θα ασχολούνται με διοικητικά-οικονομικά 
θέματα και παρακαλεί τα μέλη της Δ.Ε.του Τ.Ε.Ε. να υποβάλουν 
προτάσεις για την καλύτερη λειτουργία της. Επίσης ο Γενικός 
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Γραμματέας Αντώνιος Πρωτονοτάριος θα υποβάλει σύντομα 
εισήγηση για τον τρόπο τήρησης των πρακτικών 

- θεωρεί χρήσιμη την εμπειρία του Προέδρου και των Μελών και 
της προηγούμενης Δ.Ε. που πρέπει να αξιοποιηθούν, όπως πρέπει 
να αξιοποιηθούν και οι νέοι συνάδελφοι από όλες τις παρατάξεις 
ώστε να ακουστούν και «φρέσκιες» ιδέες 

- θα υπάρξει ενημέρωση σε επόμενη συνεδρίαση για το οικόπεδο 
του Τ.Ε.Ε. στο Μαρούσι και για τα οικονομικά του Τ.Ε.Ε. 

 
Κατά την έναρξη της συζήτησης ο Ιωάννης Φούρκας Μέλος Δ.Ε., 
έθεσε διαδικαστικό θέμα για το ότι δόθηκε ο λόγος στον 
τ.Πρόεδρο του Τ.Ε.Ε. Ιωάννη Αλαβάνο και δήλωσε ότι θα 
αποχωρήσει, θεωρώντας ότι ο ίδιος είναι ενημερωμένος επί όλων 
των θεμάτων. 
Ο Πρόεδρος Τ.Ε.Ε. Χρήστος Σπίρτζης απάντησε ότι εθιμοτυπικά 
στην πρώτη συνεδρίαση  κάθε νέας Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. συμμετέχει 
πάντοτε και η απερχόμενη Δ.Ε. του Τ.Ε.Ε. και θεωρεί ότι η 
παράδοση πρέπει να συνεχιστεί. 
Στη συνέχεια (και περί ώρα 19.15) ο Ιωάννης Φούρκας 
αποχώρησε από τη συνεδρίαση.        
 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                            Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
 
      ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΠΙΡΤΖΗΣ                                   ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΠΡΩΤΟΝΟΤΑΡΙΟΣ 
 

 
 
 
                                 


